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Protokół Nr 97/2024 

z posiedzenia Komisji ds. Samorządu, 

Ochrony Środowiska i Bezpieczeństwa Publicznego 

z dnia 13 lutego 2024 r. 

odbytego w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Dąbrowie Biskupiej 

Obecni na posiedzeniu: 

1. Gawrysiak Renata – Przewodnicząca Komisji 

2. Herrmann Cecylia – Zastępca przewodniczącej komisji 

Nieobecni usprawiedliwieni: 

3. Kaszliński Jakub – członek komisji 

Spoza Komisji w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Posadzy Wiesława – Przewodnicząca Rady Gminy Dąbrowa Biskupia 

2. Filipiak Marcin – Wójt Gminy Dąbrowa Biskupia 

3. Katarzyna Pawłowska – inspektor 

4. Roszak Joanna – starszy inspektor 

5. Wochna Monika – starszy inspektor  

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum. 

2. Informacja dotycząca napraw placów zabaw na terenie Gminy oraz przebudowa 

5 placów zabaw w ramach projektu. 

3. Informacja z realizacji wniosków zgłaszanych podczas zebrań wiejskich odbytych 

w 2023 roku. 

4. Sprawy bieżące. 

5. Zakończenie. 

Ad.1. Stwierdzenie quorum i otwarcie posiedzenia komisji. 

Po stwierdzeniu quorum Przewodnicząca Komisji, radna Renata Gawrysiak o godzinie 09:00 

otworzyła posiedzenie Komisji, a następnie powitała Przewodniczącą Rady Gminy Panią 

Wiesławę Posadzy, Wójta Gminy Pana Marcina Filipiaka, członków komisji oraz pracowników 

Urzędu Gminy. 

Lista obecności w załączeniu do protokołu. 

Ad.2. Informacja dotycząca napraw placów zabaw na terenie Gminy oraz przebudowa 

5 placów zabaw w ramach projektu. 
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Pani Katarzyna Pawłowska – przedstawiła informację dotyczącą realizacji projektu na 

5 placów zabaw. Poinformowała, że łączna wartość zadania wyniosła 149 309,70 zł, w tym 

dofinansowanie z zewnątrz stanowi kwotę 69 381,00 zł. Głównie zakupiono huśtawki 

wahadłowe z siedziskami, karuzele, stojaki do rowerów, kosze do segregacji, na jednym 

placu zabaw zestaw zabawowy i kolejnym zjeżdżalnię. Projekt dotyczył miejscowości: 

Chróstowo, Mleczkowo, Radojewice, Przybysław oraz Dąbrowa Biskupia.   

Materiał w załączeniu do protokołu. 

Dyskusja: 

Radna Wiesława Posadzy – zadała pytanie, kto decydował o tym, co ma być zakupione na 

tych placach zabaw? 

Pani Katarzyna Pawłowska– odpowiedziała, że uzgadniała to z sołtysami w danej wsi. 

Radna Wiesława Posadzy – zadała pytanie, po co były wydawane pieniądze na stojaki do 

rowerów, czy kosze do segregacji, gdzie można było za to dokupić jakieś urządzenie? 

Pani Katarzyna Pawłowska – odpowiedziała, że taki był wymóg w tym projekcie. 

Radna Wiesława Posadzy – stwierdziła, że obecny stan gminnych placów zabaw jest bardzo 

zły i należy coś z tym zrobić.  

Pani Katarzyna Pawłowska – odpowiedziała, że ma wycenę na naprawy placów zabaw na 

kwotę 20 000 zł i będzie to wiosną robione.  

Radna Renata Gawrysiak – zadała pytanie, co będzie robione? Czy tylko drobne naprawy 

typu wymiana śrub, czy deseczek, czy coś więcej? 

Pani Katarzyna Pawłowska– odpowiedziała, że tylko drobne naprawy, ponieważ mamy 

łącznie 28 placów zabaw. Dodała, że będzie szukała dofinansowań, żeby móc zakupić nowe 

urządzenia na kolejne place zabaw.  

Radna Wiesława Posadzy – zadała pytanie, na jakim etapie jest przeniesienie placu zabaw 

z Dąbrowy Biskupiej do Rejny? 

Pani Joanna Roszak – odpowiedziała, że otrzymała pismo ze Starostwa Powiatowego 

w Inowrocławiu z informacją, że należy wyłączyć z produkcji leśnej te grunty, gdzie miałby 

powstać plac zabaw. Jednak o to musi wystąpić Nadleśnictwo.  

Radna Wiesława Posadzy – poprosiła o zgłoszenie napraw kompleksu sportowego 

(uszkodzonych elementów) w Pieraniu, ponieważ niedługo skończy się gwarancja.  

Pani Joanna Roszak – odpowiedziała, że będzie to zgłoszone.   

Nie było więcej pytań.  

Ad.3. Informacja z realizacji wniosków zgłaszanych podczas zebrań wiejskich odbytych 

w 2023 roku. 

Pani Joanna Roszak – przedstawiła informację dotyczącą powyższego tematu. 

Materiał w załączeniu do protokołu. 
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Dyskusja: 

Radna Wiesława Posadzy – zapytała, co z drogą w Niemojewie? 

Pani Joanna Roszak – odpowiedziała, że ubytki będą uzupełnione kamieniem, podobnie jak 

w Mleczkowie.  

Radna Wiesława Posadzy – zadała pytanie, co ze zgłaszanymi lampami? 

Pani Joanna Roszak – odpowiedziała, że w budżecie gminy ujęty jest zakup 3 nowych lamp 

solarnych.  

Nie było więcej pytań.  

Ad.4. Sprawy bieżące. 

Radna Renata Gawrysiak – poprosiła o zebranie poboczy w Nowym Dworze oraz naprawę 

drogi gminnej w tej wsi.  

Radna Wiesława Posadzy – poprosiła o napisanie pisma do ZDW oraz ZDP o naprawę dróg 

będących pod ich zarządem.  

Pani Joanna Roszak – odpowiedziała, że już zostały wysłane pisma do ZDP i ZDW. 

Radna Wiesława Posadzy – poprosiła o zgłoszenie regulacji oświetlenia ulicznego, ponieważ 

w wielu wsiach zbyt wcześnie się zapalają, a w niektórych zbyt późno są wyłączane.  

Radna Renata Gawrysiak – zgłosiła konieczność wycinki zakrzaczenia przy drogach gminnych.  

Nie było więcej chętnych do zabrania głosu.  

Ad.5. Zakończenie. 

Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku posiedzenia Przewodnicząca Komisji, radna 

Renata Gawrysiak podziękowała wszystkim za przybycie i zamknęła posiedzenie. 

Dąbrowa Biskupia, dnia 13 lutego 2024 r., godz. 11:00 

Protokółowała:   Prowadzący posiedzenie 

Monika Wochna   Renata Gawrysiak 


